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Protokół nr 2/2021 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w trybie zdalnym w dniu 17 lutego 2021 roku 

 

 

WAK.0012.3.2.2021 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodniczący Komisji Pan Piotr 

Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji i obecnych gości. Lista obecności 
radnych i gości na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Bezpieczeństwo publiczne w Powiecie Legionowskim. Sprawozdania za 2020 rok: 

a) Komendanta Powiatowego Policji; 

b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej; 

4. Informacja Prezesa Legionowskiego WOPR. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag, został przyjęty 

do dalszego procedowania stosunkiem głosów: 

 

9 głosów za, brak głosów wstrzymujących i przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do jego realizacji. 

 

 

3. Bezpieczeństwo publiczne w Powiecie Legionowskim. Sprawozdania                 

za 2020 rok: 

 

a) Komendanta Powiatowego Policji; 

Przewodniczący komisji poprosił o przedstawienie sprawozdania Zastępcę 

Komendanta Powiatowej Policji w Legionowie nadkom. Rafała Tomczewskiego.  

Pan Rafał Tomczewski przedstawił prezentację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Pan Piotr Choroś podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli. 
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Członek Zarządu Pan Przemysław Cichocki nawiązał do zgłoszeń na Policję, dotyczących 

zakłócania porządku przy ul. Królowej Jadwigi w Legionowie, na terenie przy boisku obok 

Szkoły Podstawowej nr 7. Nadmienił, że odbywają się tam spotkania młodzieży, które 

zakłócają spokój. Zaznaczył, że temat ten już był poruszany wcześniej. Zapytał, jak 

sytuacja wygląda obecnie. Czy zgłoszeń jest mniej?  

Pan Rafał Tomczewski odpowiedział, że temat jest mu znany. Zgłoszenia te były 

potwierdzane przez patrole Policji na miejscu. Nadmienił, że w tym momencie, nie jest        

w stanie odpowiedzieć, czy były udzielane mandaty, czy tylko sporządzane notatki                 

z sytuacji. Zobowiązał się, do przesłania odpowiedzi zainteresowanemu.  

Pan Mirosław Kado nawiązał do wypowiedzi Pana Rafała Tomczewskiego, w sprawie złej 

infrastruktury drogowej. Zapytał, czy mógłby podać dokładne przykłady jakie ona 

stwarzała zagrożenie. Nadkomisarz odpowiedział, że złą infrastrukturę drogową zgłaszają 

mieszkańcy, np. brak przejazdu przez tory kolejowe lub ubytki w drodze. Nadmienił,            

że tego typu zgłoszenia, Policja przekazuje do odpowiednich instytucji.  

Pan Piotr Choroś dopowiedział, że zgłoszenia te dotyczyły pewnie bardziej stanu 

technicznego dróg. Potwierdził to Pan Rafał Tomczewski.  

 

b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. 

Przewodniczący komisji zwrócił się do Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Legionowie st. bryg. mgr. inż. Radosława Parapury o omówienie sprawozdania. 

Pan Radosław Parapura przedstawił prezentację, która stanowi załącznik nr 4                     

do protokołu.  

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję.  

Radny Piotr Choroś zapytał, czy nowa strażnica jest już wyposażona w 100%? Komendant 

PPSP odpowiedział, że generalnie tak, natomiast brakuje jeszcze pełnego wyposażenia 

siłowni. 

 

4. Informacja Prezesa Legionowskiego WOPR. 

Przewodniczący komisji zwrócił się do Wiceprezes Legionowskiego WOPR Pani Beaty 

Dąbkowskiej – Witeckiej o przedstawienie informacji, dotyczącej działalności 

Legionowskiego WOPR w 2020 roku. 

Pani Beata Dąbkowska – Witecka powiedziała, że sprawozdanie z działalności 

Legionowskiego WOPR w roku 2020 zostało przekazane do zapoznania wszystkim Radnym 

Powiatu Legionowskiego. Radny Piotr Choroś potwierdził, iż wszyscy mieli możliwość 

zapoznania się z dokumentem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Pani Beata Dąbkowska – Witecka nadmieniła, że udało się pozyskać środki na doposażenie 

łódki w Sonar, który znacznie ułatwia poszukiwanie osoby, która znalazła się pod wodą. 

   

Przewodniczący komisji bardzo podziękował za omówienie i zaproponował dyskusję,              

w której kolejno udział wzięli. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Legionowie zapytał o szczegóły 

dotyczące posiadanego przez WOPR Sonaru. Pani Beata Dąbkowska – Witecka poprosiła     

o zwrócenie się z pytaniami technicznymi do Prezesa WOPR Pana Krzysztofa Jaworskiego.  
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Pan Piotr Choroś zwrócił się z zapytaniem, czy liczba interwencji i utonięć w roku ubiegłym, 

wzrosła w stosunku do lat ubiegłych? Pani Beata Dąbkowska – Witecka odpowiedziała,        

że liczba interwencji w roku ubiegłym, utrzymywała się na porównywalnym poziomie,         

w zakresie 150 – 200 akcji ratowniczych rocznie.   

 

Pan Piotr Choroś zapytał również, czy WOPR odnotował zwiększenie osób morsujących? 

Wiceprezes Legionowskiego WOPR potwierdziła. Powiedziała, że miejscem stałym dla 

morsujących jest „Dzika Plaża” w Nieporęcie oraz plaża w Wieliszewie. 

 

Pan Piotr Choroś zapytał, czy odnotowane zostały przypadki utonięć wśród osób 

morsujących. Pani Beata Dąbkowska – Witecka odpowiedziała, że nie było takich zgłoszeń.   

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił          

do realizacji kolejnego punktu porządku. 

 

 

 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście. 

    

  Przewodniczący komisji poprosił o omówienie tematu Naczelnika Wydziału 

Zarządzania Kryzysowego Pana Janusza Głogowskiego.  

Pan Janusz Głogowski przedstawił sprawozdanie Starosty Legionowskiego z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2020r., które stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pan Piotr Choroś podziękował za wypowiedź, zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu obrad. 

 

 

 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

  Przewodniczący komisji zwrócił się do Pana Janusza Głogowskiego, o omówienie 

projektu uchwały, w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających w 2021 roku. 

Pan Janusz Głogowski powiedział, że usuwanie statków lub innych obiektów pływających 

oraz prowadzenie strzeżonego portu lub przystani, to zadania własne powiatu. Wynika        

to z ustawy o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych. Zaznaczył,     

że Starosta może te zadania realizować przy pomocy powiatowych jednostek lub powierzyć 

je do wykonania innej jednostce. W Powiecie Legionowskim te zadania powierzane               

są Legionowskiemu WOPR. Pan Janusz Głogowski nadmienił, że wysokość opłat                     

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających, wynika z art. 31 

ust. 2 w/w ustawy oraz Obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 29 lipca 2020 r., w sprawie 

maksymalnych opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2020. Zaznaczył, że w projekcie chwały uwzględnione zostały 

maksymalne stawki. Nadmienił, że w ciągu ostatnich 7 lat, takie zadania nie były 

realizowane.  

 

Pan Piotr Choroś podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję       

w omawianym temacie. W związku z brakiem pytań, Przewodniczący komisji przystąpił     

do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

   Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 1/2021 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w  dniu  20 stycznia br.  został przyjęty stosunkiem głosów: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

  

 

8. Wolne wnioski. 

 

Brak wniosków. 

 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzenie Komisji zamknął Przewodniczący Piotr Choroś.  

                  

 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Porządku Publicznego 

         

        Piotr Choroś 

 

 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


